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Es registren les següents altes d'Invali desa : Joan 
Albert i Poch, del Grup I ; Antoni Torner i Ro
driguez, del Grup I I ;  Ramon Castells i Farrarons, 
del Grup IV , i Camil Masachs i Roura i Enric 
Pina i Mestre, del Grup V.

Es deixa sense efecte F expedient d’invàlici del 
Dr. T Filari Cid i Cosidó que ha mort abans de tren
ta dies de presentar la baixa.

Moni pren bona nota que el Dr. Felicia Jané i 
Montserrat s’ha reintegrai al sen domicili habitual.

S ’examina la comunicaci ó que ha presenta! el 
Dr. Enric Roig i Garulo demanant que sigili ree-, 
tificat l ’acord del Conseil General denegant-li els 
subsidis per haver incorregut en el cas previst per 
Fapartat V  de l ’article 3 del Reglament. S'acorda 
traslladar-la al Comité Control.

S ’examina l’expedient de Finválid Antoni Alo
mar i Estadas i l’iniorme obtingut del seu reco
ncilement, i s ’acorda sol-licitar un nou informe 
dintre el termini d’un mes.

S ’examina Fexpedient de l ’Invàlid Josep M.a 
Miquel i Muguet, del quai es tenia informe que 
ja estava gairebé rcstablert i posteriorment s’ha 
rebut una certificado on consta que ha ingressat 
en una clinica per a esser intervingut. S ’acorda que 
segueixi vigent la primera baixa .

Yist el résultat del reconeixement practicat a 
Finvàlid Jaume Pi i Morel 1, s ’acorda registrar la 
seva alta amb data 18 d’agost proppassat.

Vist el résultat de l ’informe obtingut de l’invàlit 
Lluis Balaguer i Vallés, s ’acorda registrar la seva 
alta amb data 26 d’agost proppassat.

S ’examina Fexpedient de l ’invàlid Josep M.a 
Cuenca i Cortina que va demanar l'alta el dia r() 
Tagost proppassat i que amb data 2 dels corrente 
ha presentai una nova certificació acreditativa de 
patir 1111 11011 estât patologie. Coni que per la pri
mera baixa li correspondria començar a cobrar 
subsidis el dia 4 deis corrents, s’acorda que en 
virtut del que disposa el segoli paràgraf de l’ar
ticle 7 del Reglament, cotnenci a devengar subsidis 
a partir d’aquesta data.

Es dona compte del résultat de les revisions 
practicades als invàlids Lluis Junyer i Ayats. Car
les Vives i Ribas, Vicenç Sala i Cañadell i Pere 
Parellada i Torrents.

La Presidencia dona compte que el Comité Con
trol, el dia 18 d agost, va acordar deixar en sus
pens la invalidesa parcial a resultes d'un estudi 
que efectuaría mes tard. A  coriseqiiéncia d’aquest 
acord, ja no s’han pagat els subsidis d’invalidesa 
parcial corresponents al mes d’agost, la qual cosa 
lia motivât que alguns daquests invàlids parcials 
hagin recorregut contra l’acord; ja sigui demanant 
ajut per haver quedat en la indigencia o sollici
tant acollir-se a la invalidesa total. S ’acorda que

tota la documentacio relativa a les invalideses par
cials es traslladi al Comité Control.

Es llegeix l’expedient de defuncio del Dr. Jo 
sep M.a Vives i Salas i, abans d’aprovar-lo, la 
Presidencia manifesta que el Dr. Abello li ha pre- 
gat que boni l ’autoritzés per a entrai* al salo de 
sessions per tal de fer una suggerèneia que consi
déra que ha d’ésser intéressant per a la bona ad- 
ministraciô de la Mutual. Els senyors Consellers es 
mostren molt agraïts per l’interès del Dr. Abello 
i li preguen d’entrai* i exposar la seva idea.

El Dr. Abello comeriça saludant els reunits i se- 
guidament exposa que pensant amb les coses del 
S i n d i c a t ,  se li havia ocorregut que si ara s’havien 
de posai* a repartiment totes les defuncions oco- 
rregudes, les prorrates de Vida serien molt eleva- 
des durant alguns mesos, ja que no es podria fer 
lis de les reserves a aquest fi destinades. D ’altra 
banda, creu que dificilment es podran pagar els 
socorsos de Vida en forma de capital, per impedir- 
ho les ultimes disposicions oficials. En conseqüèn- 
cia, ell proposa que cacla mes es posin a reparti
ment tan sols l’import a les pensions a pagar cor
responents a nous expediénts aprovats ; la quai 
cosa faria que cacla mil socis només haguessin 
de pagar o’ io pessetes per grup per cada defuncio 
ocorreguda, amb la quai cosa les prorrates de Vida 
calcula que durant aquests mesos niés dificils 110 

excedirien de 5 pessetes per Grup.
Després d’alguns aclariments i de deixar ben 

establert que aquesta mesura s’adopta ünicament 
per a fer front a les circumstàncies actuals i que 
es tornarà a la forma determinada pel Reglament 
tan bell putit les circumstàncies ho permetin. s ’a- 
prova per unanimitat la proposiciô del Dr. Abello 
i amb un vot de gràcies del Conseil.

Amb aquesta mateixa salvetat és aprôvat l’ex- 
pedient de defuncio del Dr. Vives, i s’acorda que 
es faci el lliurament de la pensiô reglamentària a 
la vidua de l’associat que és a qui correspon regla- 
mentàriament per no haver-se acollit a la facultat 
de désignai* beneficiaris.

El Dr. Abello abandona el Salo de Sessions en 
mig de les mostres de simpatia de tots els assis- 
tents.

Iiom doua compte de la defuncio del Dr. Mi
quel Torellô i Cendra. Es llegeix la seva designa- 
c.io de beneficiaris que és la registrada amb el nu
méro 70 t i va signada per l’interessat conj un ta
illent amb dos testimonis.

També es doua corniste de la defuncio del Doc- 
tor Lluis Bosch i Clos i es llegeix la seva designa
cio de beneficiaris nûm. 1053 signada per ell i dos 
testimonis.

També es dôna compte de la defuncio del Doc- 
tor Hilari Cid i Cosidô el quai 110 s’havia acollit


